
Referat frå styremøte i Valldal idrettslag  

 

Tid:  Måndag 19. mars 2018 

Stad: Klubbhuset 

 

Desse møtte:  Einar Hoel, Børge H. Johansen, Aksel Indreeide, Ida Kristoffersen Rem, Harald Vestre, 

Harald Vestre, Richard Moen 

Forfall:  Monica N. Henden, Kenneth Hovden 

 

Sak 12/18 Informasjon  

Marknad 6. april 2019 

I rute. 15 gevinstar på loddbøkene denne gongen, mot 25 i fjor. Velg å tru at folk kjøper lodd likevel. 

Loddbøkene er ute på bygda, blir fulgt opp. Flygeblad ut i påska (måndagen), likeeins oversikt over 

arbeidsoppgåver. Stand med registrering av medlemskap 

100 års jubileum 2019 

Komiteen hatt 1  møte, nytt møte i slutten av april. Ivar Norman Heggen er friidrettsgruppa sin 

representant. 

NM motbakkeløp 2019 

Fått tildelt NM i motbakkeløp. Friidrettsforbundet kontakta VIL om å flytte NM i motbakkeløp til 23. 

juni 2019. uttaksløp til til …. 

Lagar terminliste for neste år, må sette datoen.  

Melder tilbake at vi stiller oss positiv til å flytte dato, og satsar på snøfri løype. 

 

Sak 13/18 Årsmøte  

Saker til årsmøtet: 

- Gruppene sine årsmøter, styremedlemmar 

- Årsmelding 

- Rekneskap. Ikkje motteke enno. Rekneskap kunstgrasbana 4,4 mill. avslutta, må inn i 

regnskapet.  

- Arbeidsplan/budsjett – 100 års jubileum 2019, lydanlegg, reservearena/meir snøsikker arena 

ski på Krikane, asfaltering utanfor kiosk/inngang på oppsida av klubbhuset, rydding/dugnad i 

garasje klubbhus, lager kjellar klubbhus og garasje trakkemaskin, AV-utstyr på huset, 

organisering premiesamling, straum på kiosken ved kunstgrasbana, benkar og bord ved 



kunstgrasbana, vurdere utskiftning av løpedekke rundt grasbana, lønna sekretærfunksjon, 

mål om minst 320 medlemmar, 

 

 

Møtet slutt kl. 22:15 

 

Liv Marit Indreeide 

-referent 


